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• La becaria demana disculpes per endavant si el que aquí s’explica no queda prou clar.  

 

 Estudiants/es  presents: Aina Cuxart, Anna Julià, Xavi Cabanes, 
Jaume Solà, Marina Garrote, Raul Pérez, Paula Subías, Juanan 
Delgado, Álvaro, Adrià Gonzàlez. La becaria, Ana Valdivia. El president: 
Victor Pérez. 
 

 Ordre del dia: 
 

1. Aprovació acta anterior:  Aprovada. 
2. Pastanaga assassina: Blanco voluntari per a fer els cicles. 

Becaria fer els paperets pels noms. Qui guanyi tindrà regal. 
3. 1a EXCURSIÓ FME: Cabanes i Garrote organitzadors. 

Serà el proper dilluns 20 de maig! Becaria farà cartell amb 
tota la informació. 

4. Eleccions dele: s’ha elaborat una nova llista dels cens per 
a aquestes eleccions. Voluntaris per a la taula electoral del 
22 de maig: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5. Web dele: Ningú entra al web de la dele, sisplau, entreu-hi 
i colaboreu: 

dafme.upc.edu 

6. Revista FME: Degut al gran allau d’articles que hi ha hagut 
aquestes últimes setmanes per a la revista, degut a que els 
que sempre participem estem una mica cansats 
d’organitzar sempre les coses i degut a les retallades en el 
pressupost, es decideix no fer la revista (es vota i es 
decideix per majoria
 

).  

Hora Voluntaris 
9-10 Marina Garrote + Ana Valdivia 

10-11 Marina Garrote + Álvaro 
11-12 Xavi Cabanes + Victor Pérez 
12-13 Raúl Pérez + Alexi 
13-14 Paula Subías + Anna Julià 
14-15 Adrià Gonzàlez + Ana Valdivia 
15-16 .... 
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7. FME empresa: Es necessita que més gent assisteixi a les 
jornades, ja que costa molt organitzar-les, doncs les 
empreses no tenen gaire interès en venir a buscar 
estudiants, doncs no hi ha feina. Dilluns es passarà per 
primer, per tal que hi assisteixin també. 

8. Feina becaria: Comprar nou tòner, cartell excursió, 
paperets pastanaga. 

9. TOP: Victor: diu que hi ha hagut poca coordinació entre 
president i becaria per tal d’organitzar el mail de la 
delegació, un error molt gros va ser no redirigir-lo, 
d’aquesta manera s’alerta a que els pròxims becaris i 
presidents així ho facin. Aina: podríem organitzar un banc 
d’aliments a la FME. Sempre son els mateixos qui fan 
aquestes coses i estem força cansats, a més, ara arriben 
finals i no tenim massa temps. Es deixa per a més 
endavant. 
 

 
 


